

中国核心期刊 (遴选) 数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

201810

上旬刊 (总第 504 期 / 第 37 卷)

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊 (光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程
二〇一八年十月上旬刊

ISSN 1006-4311



28>

9 771006 431068

万方数据

价值工程

2018年10月上旬刊(总第504期/第37卷)
1982年创刊 2018年10月8日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信
总 编:高志彪
总 编 室:师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞
刘英禄
电 话:0311-83020178
0311-83036626
传 真:0311-87024742
投稿邮箱:vezzsbjb@163.com
网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室
邮 编:050091
国内定价:30.00 元人民币
海外定价:30.00 美元

目 录

* 价值管理 *

产品质量监督抽查智能数字化的分析与研究	盛晓骏(1)
泵站运行管理的实践与思考	王静(3)
新型城镇化评价指标体系构建	徐龙香等(5)
地铁人防项目总承包管理模式的研究	王栋华(7)
基于生态文明建设的水工环地质发展探讨	刘子春(9)
装配式建筑工程管理的影响因素与对策研究	丁国梁(11)
建筑工程造价的动态管理与控制探讨	张代明(13)
水利水电工程生态环境影响评价指标体系与评价方法的研究	耿恒银(15)
浅谈采用铁路及地方两种定额编制概预算的差异	曾建云(17)
基于大数据的公共资源交易监管方式研究	钱军(19)
信息通讯技术应用对酒店顾客满意度的影响研究	肖璇等(21)
基于价值共创的科技金融服务创新生态系统研究	胡彪等(23)
基于 DPSIR 概念框架的政府水环境绩效审计评价指标体系构建研究	张玲(25)
提高科研事业单位工程建设项目管理能力的有效举措	丰玉云(27)
辽宁省培育特色小镇发展实践研究	胡振国等(29)
基于灰色关联分析的建筑企业技术创新风险评价	刘怡佳等(31)
整车项目开发阶段的成本管理研究	朱文华等(34)
浅谈 DF10DDA 机车装滚抱轴承的优点	赵爱娟(36)
企业财务风险管理的探究	陆和业(38)
二次经营理念在项目经营管理中的应用	张红(40)
百万机组汽轮机安装过程中的质量保障措施探析	朱加庆(42)
中小企业绩效管理分析	赵雪莲(44)
PPP 模式:探索适度化解地方政府债务的新路径	刘勇(46)
核电 EPC 项目设计单位设计控制要点分析	刘正虎(48)
高校食堂满意度的调查分析	姚娟等(51)
浅谈航天企事业单位公务用车改革	徐萌新等(53)
中医药院校本科生网络信贷现状及对策研究	于博等(56)
自媒体背景下网红经济营销模式的研究	刘钰淇(59)
基于“BIM+”工厂化施工现场管理研究	刘艳利(61)
企业技能专家工作室建设对企业发展的作用研究	刘嘉伟(63)
试论循环经济下的城市建筑固体废物再利用模式	李凌云等(65)
基于人力资源统计学分析提高医院检验设备效益的探讨	张芳(67)
基于 JHA 建立港口设备维修作业隐患排查标准	廖飞等(69)
“营改增”对工程造价的影响及改善对策研究	王丹丹(71)
危险源辨识数据库下的正面吊 FMEA 分析	姚玉良等(73)
工程造价预算审核存在的问题及解决对策	张达(75)
新时代背景下高职专业集群对接产业集群的研究	张振山等(78)
浅谈高速公路养护施工安全管理措施	惠钢伟(80)
略论建筑工程造价的动态管理与控制	胡利平(82)
JHA 在港口吊装作业风险分析中的应用	董席亮等(83)
无砟轨道 CRTS III 型板铺设质量控制措施和标准化管理探索	和欣(86)
完善盾构设备管理的思考	白增明(89)
卷烟制造企业的价值工程运用	张孝堂等(91)
浅析小微企业融资现状——基于普惠金融视角	王睿映等(93)
基于价值导向的建筑工程项目造价控制策略探析	李利斌(95)
探究企业会计核算的精细化管理要点	花静(97)
关于新金融活动界定的研究	宋富宽等(99)
新时代村级财务管理工作浅析	刘艳云(101)
乡村旅游团购价格促销对旅游意愿的影响研究	蒋晓春等(103)
分析传统矿业的变化与新型矿业经济的发展	徐辉(106)
试析长输油气管道安全运行管理要点	王彦(108)
基于博弈论的开发商绿色建造决策研究	孙瑞等(110)
高峰期高速公路收费广场交通拥堵的解决方案	郭浩然等(113)

*** 价值链·供应链 ***

邮政速递通信产品配送顾客满意度调查研究 祝井亮(118)
基于互联网的乡下生鲜水果物流冷链的发展策略 李萍(120)

*** 功能载体创新 ***

自动打标机构系统设计与分析 郑红(122)
双层桥面钢桁腹 PC 组合桥梁设计与建造方法分析
..... 陈书生(124)
采用水下混凝土灌注标高定位仪进行标高定位的研究
..... 陈德强(126)
超高层单元幕墙室外铝合金竖向装饰条插接施工技术研究
..... 邢成国等(128)
建筑设计中剪力墙结构设计研究 李鹏(130)
110kV 智能变电站直流电源系统配置优化研究
..... 王辉等(132)
低温冷却器钢支架设计及承载性能分析 刘巍(134)
毛乌素沙漠地区风积沙填筑路基施工技术探讨 王波(136)
变截面大跨度隧道快速施工技术研究 蔡晓明(139)
68+200+68m 城市景观装饰悬索桥施工技术 韩绍光(141)
超大型冷却塔考虑地基-基础-上部结构相互作用的地震
反应分析 李辉(144)
高速公路沥青路面双层摊铺施工工艺研究 郑悦悦(147)
室外照明线管穿单元幕墙新型施工工法 龙维良等(149)
加注系统控制端动态测试技术研究 俞文文等(151)
基于大数据分析的某医院权限电梯的智能分配
..... 张敬宇等(154)
结构改造加固设计中几个常见问题的总结 张伟(156)
附着式升降脚手架在天津绿荫里项目中的应用
..... 耿锦川等(158)
EBZ-160 掘进机截割部工况及故障分析 宋朝英(160)
ZPW-2000A 无绝缘移频自动闭塞系统特点与安装
..... 王红霞(162)
梗签二次分离装置离心分离部分的结构分析研究
..... 蔡培良等(164)
分布式光纤检测系统在采空区的研究和应用 陈芳(166)
某素混凝土桩复合地基质量问题原因分析及处理
..... 赵联贵(169)
铣削速度对 RAP 材料影响的试验研究 周小红等(171)
跨兰西高速公路中桥拱肋施工技术 尹承红(174)
卷烟机梗签二次分离装置结构参数的研究 王胜枝等(177)
基于 PLC 的罐装贴标控制系统设计与开发 郭新兰等(180)
泥水平衡顶管技术在穿越客专中的应用 夏生祥(182)
一种小型低污染垃圾焚烧炉方案研究 饶国燃等(186)
多线并行区段间的同频干扰分析及解决办法 李月全(189)
基于动作捕捉的汽车座椅坐姿装配作业改善研究
..... 田树志等(191)
一种液压式汽车举升机械结构设计 秦智渊等(195)
大寨水库河床帷幕灌浆试验与分析 黄琪等(197)

*** 价值应用 ***

基于 LID 雨水系统的海绵城市系统研究 姚若军(200)
高职学生职业核心能力与第二课堂结合探析
..... 伍芳芳等(203)
基于时间尺度下岩石损伤破坏前兆信息研究
..... 吴朝义等(205)
合肥经济技术职业学院信息化建设项目规划研究
..... 薛明香(208)
市政道路路面的结构设计及病害防治措施分析
..... 陈华(210)
装配式建筑设计施工中 BIM 技术的应用研究 胡瑛等(212)
城市桥梁检测与维修的规范化研究 李朝晖(214)
ATM 交易状态特征分析与异常检测 常惠华(216)

智慧工地在项目经营管控中的应用 张天文(220)
无缝道岔养护维修方法研究 魏连峰(222)
机械电子技术与信息化融合研究 吴佳(224)
浅谈标线施工的几点体会 路永春(226)
基于景区视频的异常事件检测系统的设计与实现
..... 林青有(228)
基于网站建设中网页设计的安全缺陷与分析 马蓉平(230)
深入分析中兴 IUV 4G 仿真软件 孙金霞等(232)
浅谈大学生创新能力培养 卞雨婷等(234)
低碳技术的创新发展研究 龙海燕等(237)
基于智能生产线的草本植物中药成分提取研究 章芳芳(239)
双向搅拌旋喷桩在松软土、液化土地基加固中的应用
..... 陶龙(241)
顾客参与、调节聚焦和品牌体验价值:基于虚拟品牌社区的
实证研究 范朱灵等(243)
基于数据分析 WMS 物联网蓝牙室内定位研究
..... 商玉林等(246)
引入交叉变异机制的全局混沌人工蜂群算法 智慧(249)
基于 Zabbix 的应用监控系统 李晓晖(252)
基于 scrapy 框架的京东数据分析系统设计与实现
..... 冯传新等(255)
全媒体时代高校图书馆读者服务模式研究 杨小青(258)
鱼塘环境检测控制系统 谢鑫(260)

*** 工业工程 ***

一体式墨盒装配线平衡研究 吴振华等(263)
CAPD 和 SDCA 循环在铸造质量管理中的应用
..... 栾丽君等(266)
论工业工程在振动机械制造中应用 姚雪飞(268)
汽车车身零件翻包作业工效学分析及改善研究
..... 焦非凡等(270)

*** 理论综述 ***

财务指标与股价的关联性研究 郑钦华等(273)

*** 综合 ***

基于科教融合思维的生物工程专业开放实验课程建设研究
..... 房海燕等(276)
水利视角下的工科院校人才培养模式探究 赵金凡等(278)
区域学分银行制度的策略研究 张静秋(281)
基于“双主体,四引擎”的工学交替学习实践研究
..... 黄音等(283)
基于现代学徒制“四融四型”人才培养模式研究
..... 张毅等(287)
土木工程专业基础工程应用型人才培养体系构建研究
..... 李阳阳等(290)
应用型本科院校管理型会计人才培养体系构建探讨
..... 袁祥勇等(292)
关于高校辅导员队伍“三化”建设的思考 严红霞(294)
职业技能竞赛对市场营销课程的影响分析 胡留洲(296)
面向新工科的工程训练体系建设与实践 全松柏等(298)

郑重声明

1.本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2.来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3.编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4.本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.37 10.a

(Sum No.504)

Published in Oct. 8, 2018

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezszbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Analysis and Research on Intelligent Digitalization of Product Quality Supervision and Spot Checking SHENG Xiao-jun
3 Practice and Thinking on Operation Management of Pumping Station WANG Jing
5 Construction of New Urbanization Evaluation Index System XU Long-xiang, *et al.*
7 Research on the General Contract Management Mode of Subway Civil Air Defense Project WANG Dong-hua
9 Discussion on Hydraulic Engineering Environment Geology Development Based on Ecological Civilization Construction
..... LIU Zi-chun
11 Research on Influencing Factors and Countermeasures of Prefabricated Building Engineering Management
..... DING Guo-liang
13 Discussion on Dynamic Management and Control of Construction Engineering Cost ZHANG Dai-ming
15 Study on Indicator System and Evaluation Method of Ecological Environment Impact Assessment for Water Conservancy and
Hydropower Projects GENG Heng-yin
17 On the Difference between Budgets Preparation Using Railway Quota and Local Quota ZENG Jian-yun
19 Research on Public Resource Transaction Supervision Based on Big Data QIAN Jun
21 The Influence of ICT Applications to Hotel Customer Satisfaction XIAO Xuan, *et al.*
23 Research on Innovative Ecosystem of Science and Technology Financial Services Based on Value-creation HU Biao, *et al.*
25 Research on the Construction of Government Water Environment Performance Audit Evaluation Index System Based on
DPSIR Concept Framework ZHANG Ling
27 Effective Measures to Improve the Management Capacity of Engineering Construction Projects in Scientific Research Institutions
..... FENG Yu-yun
29 Research on the Practice of Cultivating Characteristic Townships in Liaoning Province HU Zhen-guo, *et al.*
31 Risk Assessment of Construction Enterprises' Technological Innovation Based on Grey Relational Analysis LIU Yi-jia, *et al.*
34 Cost Management Research in the Development Phase of Vehicle Project ZHU Wen-hua, *et al.*
36 On the Advantages of DF10DDA Locomotive Rolling Bearing ZHAO Ai-juan
38 Research on Enterprise Financial Risk Management LU He-ye
40 Application of Secondary Management Concept in Project Management ZHANG Hong
42 Analysis of Quality Assurance Measures in the Installation Process of Million Unit Steam Turbine ZHU Jia-qing
44 Analysis of Performance Management of SMEs ZHAO Xue-lian
46 PPP Mode: Exploring a New Path to Moderately Resolve Local Government Debt LIU Yong
48 Analysis of Design Institute Design Control Points for Nuclear Power EPC Project LIU Zheng-hu
51 Investigation and Analysis on the Satisfaction of College Canteens YAO Juan, *et al.*
53 On the Reform of Official Vehicles in Aerospace Enterprises and Public Institutions XU Meng-xin, *et al.*
56 Research on the Status Quo and Countermeasures of Undergraduate Network Credit in Traditional Chinese Medicine Universities
..... YU Bo, *et al.*
59 Research on the Web Celebrity Economy Marketing Model from the Background of We Media LIU Yu-qi
61 Research on Factory Construction Management Based on "BIM+" LIU Yan-li
63 Research on the Role of Enterprise Skills Experts Studio Construction in Enterprise Development LIU Jia-wei
65 Discussion on the Mode of Urban Construction Solid Waste Recycling under the Circular Economy LI Ling-yun, *et al.*
67 Discussion on Improving the Efficiency of Hospital Inspection Equipment Based on Statistical Analysis of Human Resources
..... ZHANG Fang
69 Establishing the Hazard Investigation Standard for Port Equipment Maintenance Based on JHA LIAO Fei, *et al.*

71 Study on the Influence of "Replacing Business Tax with VAT" on Project Cost and Improvement Countermeasures	WANG Dan-dan
73 Analysis of FMEA in Reach Stacker under Hazard Identification Database	YAO Yu-liang, <i>et al.</i>
75 Problems in the Audit of Project Cost Budget and Solutions	ZHANG Da
78 Research on the Docking of Higher Vocational Professional Clusters and Industrial Clusters in the New Era	ZHANG Zhen-shan, <i>et al.</i>
80 On the Safety Management Measures of Highway Maintenance Construction	HUI Gang-wei
82 On Dynamic Management and Control of Construction Engineering Cost	HU Li-ping
83 Application of JHA in Risk Analysis of Port Hoisting Operation	DONG Xi-liang, <i>et al.</i>
86 Exploration on Quality Control Measures and Standardization Management of CRTSIII Type Plate for Ballastless Track	HE Xin
89 Thoughts on Perfecting the Management of Shield Equipment	BAI Zeng-ming
91 Application of Value Engineering in Cigarette Manufacturing Enterprises	ZHANG Xiao-tang, <i>et al.</i>
93 Analysis on the Current Situation of Small and Micro Enterprise Financing: Based on the Perspective of Inclusive Finance	WANG Rui-ying, <i>et al.</i>
95 Analysis on Cost Control Strategy of Construction Engineering Project Based on Value Orientation	LI Li-bin
97 Exploring the Fine Management Points of Enterprise Accounting	HUA Jing
99 Research on the Definition of New Financial Activities	SONG Fu-kuan, <i>et al.</i>
101 Analysis of Village-level Financial Management Work in the New Era	LIU Yan-yun
103 The Impact of Online Country Tourism Group-buying Price Promotion on Purchase Intention	JIANG Xiao-chun, <i>et al.</i>
106 Analysis of Changes in Traditional Mining and Development of New Mining Economy	XU Hui
108 Analysis on the Main Points of Safe Operation Management of Long-distance Oil and Gas Pipelines	WANG Yan
110 Research on Developer Green Construction Decision-making Based on Game Theory	SUN Rui, <i>et al.</i>
113 Solution for Traffic Congestion at Highway Toll Plaza in Peak Period	GUO Jun-ran, <i>et al.</i>

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

118 Research on Customer Satisfaction of EMS Communication Products Delivery	ZHU Jing-liang
120 Development Strategy of Rural Fresh Fruit Logistics Cold Chain Based on Internet	LI Ping

FUNCTION CARRIER INNOVATION

122 Design and Analysis of Automatic Marking Mechanism System	ZHENG Hong
124 Analysis of Design and Construction Method of Double-deck Bridge Steel Slab PC Combined Bridge	CHEN Shu-sheng
126 Research on Elevation Positioning Using Underwater Concrete Pouring Elevation Locator	CHEN De-qiang
128 Research on Construction Technology of Outdoor Vertical Aluminum Alloy Decorative Strips for Super High-rise Unit Body Curtain Wall	XING Cheng-guo, <i>et al.</i>
130 Research on Design of Shear Wall Structure in Architectural Design	LI Peng
132 Research on Configuration Optimization of DC Power System in 110kV Intelligent Substation	WANG Hui, <i>et al.</i>
134 Design Method and Bearing Performance Analysis of Cryogenic Coolers Steel Support Structure	LIU Wei
136 Discussion on Construction Technology of Filling Subgrade with Aeolian Sand in Maowusu Desert	WANG Bo
139 Research on Rapid Construction Technology of Variable Section Large Span Tunnel	CAI Xiao-ming
141 Construction Technology of 68+200+68m Urban Landscape Decorative Suspension Bridge	HAN Shao-guang
144 Analysis on Seismic Response of Cooling Tower Considering Subsoil-foundation-superstructure Interaction	LI Hui
147 Research on Double-layer Paving Construction Technology of Expressway Asphalt Pavement	ZHENG Yue-yue
149 New Construction Method for Outdoor Lighting Line Pipe Crossing Unit Body Curtain Wall	LONG Wei-liang, <i>et al.</i>
151 Research on Dynamic Testing Technology of Control End of Fuel Supply System	YU Wen-wen, <i>et al.</i>
154 Intelligent Distribution of a Hospital Access Elevator Based on Big Data Analysis	ZHANG Jing-yu, <i>et al.</i>
156 A Summary of Several Common Problems in Structural Transformation and Reinforcement Design	ZHANG Wei
158 Application of Attached Self-Lifting Scaffold in a Project	GENG Jin-chuan, <i>et al.</i>
160 The Condition and Failure Analysis of EBZ-160 Type Roadheader Cutting Section	SONG Chao-ying
162 Features and Installation of ZPW-2000A Non-insulated Moving Screen Automatic Blocking System	WANG Hong-xia
164 Study on the Structure Analysis of the Centrifuge Part of the Secondary Separation Device	CAI Pei-liang, <i>et al.</i>
166 The Research and Application on Distributed Optical Fiber Detection System in Goaf	CHEN Fang
169 Cause Analysis and Treatment of Quality Problems of Composite Foundation of Plain Concrete Piles	ZHAO Lian-gui
171 Experimental Study on the Influence of Milling Speed on RAP Materials	ZHOU Xiao-hong, <i>et al.</i>
174 Cross-Lanxi Expressway Middle Bridge Arch Rib Construction Technology	YIN Cheng-hong
177 Study on Structural Parameters of Secondary Separator in Cigarette Machines	WANG Sheng-zhi, <i>et al.</i>
180 Design and Development for Control System of Canning Labeling Based on PLC	GUO Xin-lan, <i>et al.</i>
182 Application of Mud-water Balance Pipe Jacking Technology in Crossing Passenger Line	XIA Sheng-xiang
186 Study on a Small and Low Pollution Waste Incinerator	RAO Guo-ran, <i>et al.</i>
189 Co-channel Interference Analysis and Solution between Multi-line Parallel Segments	LI Yue-quan

- 191 Research on the Improvement of Seat Sitting Position Assembly Based on Motion Capture TIAN Shu-zhi, *et al.*
 195 The Mechanical Structure Design of Hydraulic Car Lifting Machine QIN Zhi-yuan, *et al.*
 197 Test and Analysis of Curtain Grouting in Riverbed of Dazhai Reservoir HUANG Qi, *et al.*

VALUE APPLICATION

- 200 Study on Sponge City System Based on LID Drainage System YAO Ruo-jun
 203 Analysis on the Combination of Vocational College Students' Core Competence and the Second Classroom WU Fang-fang, *et al.*
 205 Study on Precursor Information of Rock Damage Based on Time Scale WU Chao-yi, *et al.*
 208 Research on Informatization Construction Project Planning of Hefei Profession College of Economics and Technology
 XUE Ming-xiang
 210 Structural Design of Municipal Road Pavement and Analysis of Disease Prevention Measures CHEN Hua
 212 Application Research of BIM Technology in Prefabricated Building Design and Construction HU Ying, *et al.*
 214 Standardization Research on Inspection and Maintenance of Urban Bridges LI Zhao-hui
 216 Analysis of ATM Transaction State Characteristics and Abnormal Detection CHANG Hui-hua
 220 Application of Smart Construction Site in Project Management and Control ZHANG Tian-wen
 222 Research on Maintenance Method of Seamless Turnout WEI Lian-feng
 224 Research on Fusion of Mechatronics Technology and Informatization WU Jia
 226 Discussion on the Experience of Marking Line Construction LU Yong-chun
 228 Design and Implementation of Abnormal Event Detection System Based on Scene Video LIN Qing-you
 230 Security Defects and Analysis of Web Design in Website Construction MA Rong-ping
 232 In-depth Analysis of ZTE IUV 4G Simulation Software SUN Jin-xia, *et al.*
 234 Discussion on the Cultivation of College Students' Innovation Ability BIAN Yu-ting, *et al.*
 237 Research on Innovation and Development of Low Carbon Technology LONG Hai-yan, *et al.*
 239 Study on Extraction of Chinese Medicine Ingredient from Herbaceous Plants Based on Intelligent Production Lines
 ZHANG Fang-fang
 241 The Application of Two-way Mixing Spouting Pile in Strengthening Soft Soil and Liquefied Soil Foundation TAO Long
 243 Customer Participation, Regulatory Focus and Brand Experience Value: An Empirical Study Based on the Virtual Brand Community
 FAN Zhu-ling, *et al.*
 246 Research on Bluetooth Based Indoor Location of Warehouse Management System and Internet of Things Based on Data Analysis
 SHANG Yu-lin, *et al.*
 249 Global Chaos Artificial Bee Colony Algorithm Introducing Cross Mutation Mechanism ZHI Hui
 252 The Application Monitoring System Based on Zabbix LI Xiao-hui
 255 Design of the JINGDONG Data Miner and Analysis System Based on the scrapy Framework FENG Chuan-xin, *et al.*
 258 Research on the Reader Service Mode of University Library in the All-Media Age YANG Xiao-qing
 260 Fish Pond Environmental Detection and Control System XIE Xin

IE

- 263 Balance Research on Integrated Cartridge Assembly Line WU Zhen-hua, *et al.*
 266 Application of CAPD and SDCA Cycle in Foundry Quality Management LUAN Li-jun, *et al.*
 268 On the Application of Industrial Engineering in the Vibration Machinery Manufacture YAO Xue-fei
 270 Research on Ergonomics Analysis and Improvement of Repacking Operation of Car Body Parts JIAO Fei-fan, *et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 273 Research on the Correlation between Financial Index and Stock Price ZHENG Qin-hua, *et al.*

COMPREHENSION

- 276 Study on the Course Construction of Open Experimental Teaching Based on the Integration of Science and Education
 FANG Hai-yan, *et al.*
 278 Research on Talent Cultivation Mode of Engineering Colleges from the Perspective of Water Conservancy ZHAO Jin-fan, *et al.*
 281 Strategic Research on Regional Credit Banking System ZHANG Jing-qiu
 283 Research on the Practice of Working and Learning Exchange Based on "Double Subject, Four Engines" HUANG Yin, *et al.*
 287 Research on the Talent Cultivation Model of "Four-integration and Four-type" Based on Modern Apprenticeship System
 ZHANG Yi, *et al.*
 290 Research on the Construction of Application-oriented Talent Training System of Foundation Engineering in Civil Engineering
 LI Yang-yang, *et al.*
 292 Discussion on the Construction of Management Accounting Talents Training System in Applied Undergraduate Colleges
 YUAN Xiang-yong, *et al.*
 294 Thoughts on the "Three-oriented" Construction of Team of College Counselors YAN Hong-xia
 296 Analysis of the Influence of Vocational Skills Competition on Marketing Courses HU Liu-zhou
 298 Construction and Practice of Engineering Training System for New Engineering Disciplines QUAN Song-bai, *et al.*